

《单词百科:pylori是什么意思?pylori怎么发音?pylori的解释和用法》

英语单词pylori是什么意思?pylori怎么读?pylori怎么发音?简答网为您整理了pylori的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



pylori怎么读

pylori的读音:[pa 'l :ra]

pylori的意思

1、n.幽门;幽门，幽门部(pylorus的名词复数);

pylori的相关词组

1、 helicobacter pylori [医]幽门螺旋杆菌;

2、 antrum pylori [医] 幽门窦;

pylori的双语例句

1、 Objective: To clarify the relationship between blood group ABO and duodenal ulcer (DU) in patients with H. pylori (Hp) infection.

目的: 从幽门螺杆菌 (H. pylori, Hp) 感染角度探讨ABO血型对十二指肠溃疡 (duodenalulcer, DU) 发病的因素.

2、 Stomach ulcer More than 70 percent of duodenalstomach ulcers are caused a bacterium called helicobacter pylori.

胃溃疡有70%以上的十二指肠溃疡和胃溃疡是由幽门螺杆菌引起的.

3、 But the carcinogenesis mechanism of H. pylori is not clear now.

但目前关于H. pylori感染导致胃癌发生的分子机制还不清楚.

4、 Helicobacter pylori is associated with as chronic gastritis, peptic ulcer , gastric lymphoma and gastric cancer.

幽门螺杆菌是一种与慢性胃炎、 胃溃疡及胃癌的发生密切相关的致病菌.

5、 Aims : To explore the relationship between VIP , DGR and H . pylori infection in patients with PU.

pylori感染的关系.

6、 Objective To establish a PCR assay for the detection of Helicobacter pylori.

目的建立一种PCR方法检测幽门螺杆菌(Helicobacterpylori, Hp)感染.

7、 Gastritis is often accompanied by infection with Helicobacter pylori.

胃炎常伴有幽门螺旋杆菌的感染.

8、 Objective To investigate growth inhibitory effect of tea extracts on pylori in vitro.

目的探讨茶叶提取液对幽门螺杆菌的抑制作用.

9、 Objective To find a cost-effect method to pylori (HP) infection.

目的寻找经济、高效治疗胃幽门螺旋杆菌 (HP) 感染方法.

10、 Analysis of causes in eradication of Helicobacter pylori and control measures.

幽门螺杆菌;根除治疗;失败;防治对策.

11、 The strongest association with Helicobacter pylori is with peptic ulceration -- over 85 % of duodenal ulcers.

幽门螺旋杆菌与十二指肠溃疡密切相关,
85%以上的十二指肠溃疡都有幽门螺杆菌感染.

12、 Objective : To detect the infection of Helicobacter pylori in gaster and oral cavity.

目的: 检测在胃和口腔样品中幽门螺杆菌的感染.

13、 A hundred years ago, nearly everyone was infected with pylori.

一百多年以前, 几乎所有人都感染幽门螺杆菌.

14、 This paper reviews the research development of natural product against Helicobacter pylori.

本文就天然产物抗幽门螺杆菌感染研究现状作一综述.

15、 Helicobacter pylori is a spiral Gram's negative bacterium, living in microaerophilic environment.

幽门杆菌是一只革兰氏阴性螺旋菌, 生活在微需氧的环境下.

以上是简答网为您整理的pylori怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pylori的用

法、pylori的释义、pylori的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/pylori>